
 

 
 

GRISSLANS TOMTSAMFÄLLIGHET, GRISSLEHAMN 
Protokoll fört vid föreningsstämma 2008-06-14  
på Hotell Havsbaden mellan klockan 10.00 – 11.35 

 
1. Föreningsstämman öppnades av ordföranden Jan Ragnemark som också hälsade alla 

välkomna. 
 

2. Jan Ragnemark valdes till stämmans ordförande och Jan Holmlund till sekreterare. 
 

3. Föredragningslistan godkändes enligt utsänt förslag. 
 

4. Stämman befanns vara i laga ordning utlyst. 
 

5. Röstlängden justerades till att 31 medlemmar var närvarande. 6 fullmakter redovisades vilket 
innebar att 37 röstberättigade registrerats. 

 
6. Till att justera dagens protokoll valdes Maud Oscarsson och Malin Andersson. Samma 

personer valdes till att räkna röster. 
 

7. Styrelsens förvaltningsberättelse: 
 

A. Årsberättelsen, som bilagts kallelsen, fastställdes  
B. Resultatet för verksamhetsåret, som bilagts kallelsen, fastställdes 
C. Revisionsberättelsen, utan anmärkning, föredrogs av Eva Karlsson  

 
8. Föreningsstämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet 

 
9. Styrelsens framlagda och distribuerade budgetförslag godkändes av stämman. 

Medlemsavgiften blir oförändrat 3000 kronor och ersättningen – en middag - till styrelsens 
medlemmar utgår enligt samma principer som tidigare år. 

 
10. Förändringsförslag och information från styrelsen: 

 
A. Föreningens mångårige matrikelredaktör Fred Jansen har flyttat från området och att 

ta fram motsvarande matrikel utan Freds arbete och utan sponsring av Freds företag 
kommer att bli mycket dyrbart. Styrelsen föreslår därför att all information läggs upp 
på Internet och på egen hemsida. Föreningsstämman biföll förslaget och hemsidan 
skall lanseras under våren 2009. 

 
B. Komposten på kommunens mark har planats ut. Medlemmarna anmodades att endast 

lägga förmultningsbara trädgårdsrester på kompostplatsen. 
 

C. Högen med ris vid badviken är nu borta och i fortsättningen får inget ris läggas på 
annan plats än på våra eldningsplatser.  

 
D. Föreningen fyller 35 år i år och till att planera jubileumsfesten utsågs Gunilla Seger  

och Ulla Svensson. Tidpunkt för festen fastställdes till den 2 augusti klockan 17. 
Närvarande medlemmar fick möjlighet att anmäla sig och icke närvarande kommer att 
kontaktas.  

 



E. Som framgår av årsberättelsen (p.4 ) måste eventuella uttag av särskilda städavgifter 
vara uttalat frivilliga. Enligt våra stadgar med underliggande regelverk skall uttaget av 
avgifter vara lika för alla och endast avse kostnader för de gemensamma 
anläggningarna som i detta fall omfattar våra vatten- och avloppsledningar samt vårt 
interna vägnät.  

 
F. Av anläggningsbeslut (1973-03-09) avseende vårt gemensamma vatten- och 

avloppsnät framgår att den gemensamma delen av nätet slutar vid den yttre 
avstängniningskranen vid varje fastighet. Eftersom avloppet saknar avstängningskran 
bör det gemensamma avloppet anses utgöra motsvarande del. Detta synsätt skall 
normalt ligga till grund för bedömningen av ansvarsfrågan vid skada på anläggningen. 
Ligger skadan i det gemensamma nätet är detta således en föreningskostnad och 
tvärtom. 

  
11. Inga motioner hade inkommit 

 
12. Valberedningens förslag till styrelse föredrogs av Jonas Bergrahm och mötet antog 

valberedningens förslag. 
 

Vid mötet valdes    Mandattid             
Ordförande  Kenneth Sjöblom  2 år 
Kassör Hans Abrahamsson  2 år 
 
Till att vid efterföljande möte konstituera sig valdes  
 
Till styrelseledamöter   Kvar av mandattid 
Jan Holmlund    1 år 
Ulla Svensson    1 år 
    
     Mandattid 
Christer Åkerman    2 år 
 
Till styrelsesuppleanter 
Mats Engelbrektsson    1 år 
Jonas Bergrahm    1 år 
Tomas Dahlmark    1 år 
 
Till revisorer 
Eva Karlsson    1 år  
KG Kyhlstedt    1 år  
 
Till revisorsuppleanter 
Björn Bonnevier    1 år 
Pia Wråkhufvud    1 år 
 
Valberedningen fastställdes enligt det rullande schemat.  
 
Från område A rekryterar Malin Andersson 
Från område B rekryterar hus 31 Eva Karlsson 
Från område C rekryterar hus 28 Anne-Marie Eliasson 
Från område D rekryterar hus 37 Eje Kvist 
Från område E rekryterar hus 55 Ulla Bergrahm 
 
Malin Andersson är sammankallande och därmed också ansvarig för att skriftligt förslag på 
medlemmar till nästa styrelse lämnas i god tid före föreningsstämman i juni 2009. 
 

13. Övriga frågor 
I årets kallelse inbjöds medlemmarna att som vanligt lämna motioner. 
Styrelsen hade i år formulerat om texten till nedanstående lydelse:  
 



”Motioner bör vara väl genomarbetade och kostnadsberäknade. Motionären skall vara beredd 
att leda den arbetsgrupp som kommer att bildas för varje motion”.  
 
Stig Samuelsson menade att textens utformning kväver lusten och intresset för att lämna in 
motioner. Styrelsen å sin sida menar att den som lämnar en motion då också brinner för 
frågan och därmed är den bäst skickade att driva sin fråga för att sedan förelägga färdigt 
förslag för styrelsen eller föreningsstämman. Efter en kort diskussion godtog stämman den 
nya skrivningen och därmed också att detta nya motionsförfarande skall gälla i framtiden.   

 
14. Föreningsstämman avslutades med att ordförande Jan Ragnemark tackade de avgående 

styrelsemedlemmarna Margareta Kihlgren, Gunilla Seger och sig själv för ett gott arbete.  
 
   

  
Jan Holmlund    Justerat 
Sekreterare     Maud Oscarsson 
 
 
 
___________________________  ______________________________ 
 
 

Justerat  
 Malin Andersson 

 
 
 
_______________________________

   
 
 
 
 
 
 
 
 


